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Zitting van 
Schriftelijke vraag 

Schriftelijke vraag van raadslid Lore Baeten: Missende geboorteboompjes 

lndiener(s) 
Lore Baeten (CD&V); 

Gericht aan 
Wout De Meester; 

Bondige toelichting 
Het plaatsen van geboorteboompjes is al langer een mooie traditie in onze stad. Sinds 2015 is 
het stadsbos Puitvoet de vaste stek voor de nieuwe geboortebossen. 
Voor 2015 werden er al bomen qepland langs de beeldstraat en in de buurt van het provinciaal 
domein. 
Ondertussen kregen we signalen van enkele teleurgestelde ouders die hun boompje hadden 
geplaatst aan de Kapelstraat (achter de kwantum), maarniet meer terugvinden. De plaats waar 
ze menen hun bomen hebben geplaatst, zou het vandaag bebouwd zijn door naastliggende 
winkel(s). Het bord zou ~r nog staan, de bomen vinden ze niet terug. 
Ik heb daarover volgende vragen: 
- Wat is er met die geboortebomen gebeurd? 

-- De ouders lijken zelf niet te weten van een mogelijks verdwijnen, zijn ze dan niet op de 
hoogte gebracht? 
- Krijgen ze de mogelijkheid als hun bomen inderdaad weg zijn om nieuwe te planten? 
- Hoe zit het met de andere geboortebossen voor 2015? Zowel qua onderhoud als 
bestaanszekerheid van de aangeplante bomen? 
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bijtagen

schriftel,ijke vraag m.b.t. missende geboorteboompjes

Geachte

De geboortebomen zijn alvast zeker niet verwijderd door een uitbouw van de naastl.iggende
winkels. De bomen binnen de geboortebossen worden aangeplant in bosverband, waarvan we
weten dat niet elke boom zal uitgroeien tot een votwaardig exempl.aar. Wij Laten dit tijdens de
aanplant ook weten aan de ouders. De bomen die.geptant i,vorOen laten we ontwikkel.en tot een
natuurLijk bos, zonder mensetijke invloed. Een bos zoats het hoort dus, zonder verharde paden,
zonder te maaien en zonder bestrijdingsmiddel.en. Enkel het noodzakeLijke, minima[e
onderhoud zaI worden uitgevoerd. Op die manier krijgt de natuurl.ijke biodÍversiteit aLl.e kansen
en leggen onze kinderen hÍn eigenheid in hÉn bos.

Er is in het verleden vastgesteLd dat een beperkt aantaI boompjes verwijderd zijn.Wij hebben
toen de personen die dit gemetd hebben de optie gegeven om het jaar erna opnieuw een
boompje te plaatsen. Door de COVID-L9 periode en het aanstelten van een nieuwe
natuurambtenaar is dit aanbod verwaterd geraakt, maar graag zouden we dit opnieuw
aanbieden. Mensen mogen zich steeds melden bij de stad aLs zij opmerken dat ook hun
boompje verdwenen is. Zo krijgen zij steeds de kans om een nieuw boompje aan te planten het
jaar nadien.

De geboortebossen uit 2015 zijn al. uitgegroeid tot grote, waardevolle percelen, waar er geen
beheer meer nodig is.Tiizijn op weg naar een natuurLijk successie verhaa[, waarbij er geen
mensetijke ingrepen meer nodig zijn. De bomen zijn steeds aangeplant op perceten waarvan de
bestemming bos is. Hierdoor zutlen de bomen gegarandeerd bLijven staan.
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Daarnaast vernamen we van schepen De Meester dat u ook enkele suggesties deed rond
communicatie die we zeker verder witlen bekijken.

Hoogachtend

Namens het coltege van burgemeester en schepenen

in opdracht

Johan Verhutst
a[gemeen directeur

Wout De M

schepen
Lieven Dehandschutter
burgemeester
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